
- en STØDIG samarbeidspartner



Fakta og nøkkeltall

Vi er stiftet i 1983

Prognose på kr 500 mill. i 2019 og 600-700 i 
2020

Pr. juli 2019: 100 ansatte

Sunn og solid økonomi med en EK på ca. 25 %

Ca. en milliard i ordrereserve



Base Property og INEO Sentrumsparken



Vardheia ungdomskule, Bryne



Bogafjell skole
Sandnes Kommune



RA III og Jærentreprenør Trelasttunet, 
Nærbø



Wico Mariero Panorama



Jærentreprenør Prosjekt Solberg kvartalet



Bolig Partner Hove Home +



Gartnerhagen, Bryne

Totalentreprise

1 trinn

13 leiligheter

Byggeperiode 2017 – 2018



Kvartal F, Forus
Totalentreprise

1 trinn

34 leiligheter

Byggeperiode 2017 - 2019



Bjergsted Trio, Stavanger

Totalentreprise

1 trinn

31 leiligheter

Byggeperiode 2017 - 2018



Lutcherath park, Tasta

Totalentreprise

1 trinn

35 leiligheter

Byggeperiode 2014 - 2015



Byfjordparken, Tasta

Totalentreprise

2 trinn

72 leiligheter

Byggeperiode 2016 - 2019



Hundvåg Parken, Stavanger

Totalentreprise

1 trinn

73 leiligheter og næring

Byggeperiode 2017 - 2019



Valahaug, Randaberg
Totalentreprise

3 trinn

95 leiligheter

Byggeperiode 2017 - 2019



Grude og Klingsheim Eiendom og 
Jærentreprenør Prosjekt Tangarholen



Vi er i noen hoved sektorer

- Boligblokker (leiligheter) 

- Offentlige bygg skoler/sykehjem etc.

- Private Næringsbygg

- Betongarbeider i forbindelse med veianlegg

- Betongarbeider i delte entrepriser

- Bygg og anlegg for kraftindustrien. (Fagrafjell, Opstad) 



Hva tror vi fremover 

- Økonomen forteller at næringslivet går godt. 

- Leiligheter.

Mangel på arbeidskraft i oljenæringen betyr behov for mer boliger. 

o Mye nye boligprosjekt ute, kjøpers marked i dag. 

o Vi og andre har leilighetsprosjekt for salg på Bryne, går tregt. 

o Har hatt en prisøkning på leilighetsbygg det siste par årene som

gjør at forskjellen mellom huset det fleste som kjøper leilighet skal 

selge og ny leilighet har økt. 

o På Jæren er det tregt å få folk i blokk, ser ikke behovet før de må

bæres ut. Mange av leilighetsprosjektene er rene eldreboliger. 

o I leilighetsmarkedet er det noe som drar ned og andre forhold som 

drar opp, håper summen er slik at markedet går jamt, uten det de 

store svingningene. 

o Slik det ser ut nå tror vi leilighetsmarkedet vil gå tregt en stund til. 



- Offentlige prosjekt.

o At økonomien generelt går godt er vel ikke noe minus men ikke 

det avgjørende for hvor mye som blir bygget. 

o Har vært mye skolebygg ute dette året i kommunene i området, 

Sandnes har vært en god bidragsyter. 

o Fremover får vi gjerne litt mer informasjon om i dag. Men ser ikke 

ut som dette markedet tar av de neste årene. Men noe blir det nok. 

o Kontraktene for nytt sykehus er tildelt for det fleste kontraktene 

som berører våre fag. Arbeid et stykke fremover for de som har fått

disse kontraktene. Må berømme sykehuset for at det har hatt fokus 

på at lokale skal få mulighet til å være med. 

- Næringsbygg

o Går næringslivet godt er det grunn til å tro at 

dette markedet vil ta seg opp. Flere får behov for nye bygg. 



- Betongarbeider i forbindelse med veianlegg. 

o Signalene har i lengre tid gått på at det er mye veianlegg på trappene, 

da vil det også følge med noe betongarbeider. Noen av disse er av en 

størrelse mange av oss ønsker å holde os unna, slik som Rogfast. Som 

dere sikker også hører fra media går det noe tregere enn forventet med 

å få i gang noen av disse prosjektene. Blir nok en del arbeider for vår

bransje fremover. 

- Betongarbeider.

o For Jærentreprenør sin del får vi det meste av 

betongarbeidene gjennom totalentreprisene. Men vi har noe kapasitet 

utover dette i vår betongavdeling til å ta rene betongentrepriser. 

Markedet har blitt slik at de aller fleste byggprosjekt organiseres som 

totalentrepriser og færre som delte entrepriser. Men vi tror det skal 

være marked for å opprettholde styrken vi har på betongarbeider. Vi ser 

markeder innenfor vei/kraftanlegg og delte entrepriser på bygg. 



Oppsummering

• Vi er av natur optimister!

• Signalene vi fanger opp gir grunn til moderat optimisme.

• Vi er mange aktører som sloss om oppdragene.

• De som gjør tingene riktig vil nok klare seg de neste årene også.

• Hvis økonomien går godt bør dette vise igjen i oppdragsmengden 

for bygg og anlegg. 


